
06 december .... rok s rokom a opäť je tu Miki a čoskoro najkrajší sviatok roka. Teším 

sa, že už niektoré mačiatka našli svoje rodinky. Avšak dvaja nakoniec ostanú žiť, bývať 

u nás. Walla a Tiberius - mačiatka, špeciálne mačiatka. Walla mala veľmi ťažký štart do 

života a nakoľko som ju 3 x zobrala z lopaty, rozhodla som sa nechať si ju. Iba jedna 

osoba by ju mohla získať. Býva v Prahe a býva s ňou moja bývalá chovná mačička Freyia. 

:)))) áno, som iba trošičku konkrétna, aby sa tu pani našla :)))). Tiberius : Tibi pred 3 

týždňami sa zrazu začal strácať pred očami. Bol spavý, nechcel sa hrať, menej jedol. 

Tibi v tom čase mal aj vybraný nový domov. Tak začal kolotoč vyšetrení. Nakoniec sa 

zistilo, že Tibimu nielen že mu chýba železo ( ako je to možné? Všetci majú rovnakú 

stravu ) , ale niečo mu likviduje červené krvinky. Ešte čakáme na výsledky testov, ale 

liečba ( liečba na potvoru čo parazituje na jeho červených krvinkách ) zabrala a Tibi 

začína žiť, priasť a mojkať sa. Kde k tomu prišiel, neviem, ale hlavne, že už bude v 

poriadku.... 

 

 08 november .... stránka bude čoskoro aktualizovaná.  V prípade záujmu o mačiatko 

prosím napíšte email alebo ma kontaktujte cez sociálne siete. Ďakujem. 

 

 

23 september .... po dlhšej odmlke sa oznamuje, že mačiatka vrhu T ešte stále čakajú 

na svoje rodiny. Je mi ozaj ľúto, že ešte stále sú v mojom gangu. Teda okrem Tylye. Tá 

už svoj nový domov našla a je spokojná. Z celej situácie ma asi najviac mrzí, že keby 

som mačiatka darovala alebo ponúkla za zlomok ich ceny - len by sa tak po nich 

zaprášilo a možno v konečnom dôsledku by som aj mala málo chlpáčov. Nikto si 

neuvedomuje, že všetko ide naspäť do stanice. Jedlo, veterinárna starostlivosť a iné 

výdaje stanicu žmýkajú každý jeden deň. Sťažovať sa ? Ani náhodou. Moje mačky aj 

mačatá vždy dostanú to čo potrebujú a niekedy aj viac. Aj napríklad mamina posledného 

vrhu X. Tak všetko išlo perfektne od gravidity až po pôrod .... zvyšok príbehu si môžete 

prečítať v sekcii o vrhoch :) Takže, stále platí, že sa vieme dohodnúť, ale mám svoj 

strop pod ktorý nepôjdem. Viem, že je tu málo fotiek, ale niektoré mi ani neprejdú cez 

server stránky, takže najviac foto, videá - FB alebo instagram. 

 

 

27 august ... vrh T je zotavený z kastrácie a je pripravený odísť do nových milujúcich 

domovov. Avšak ani jedno mačiatko ho ešte nemá. Iste, poniektorí sa ešte rozhodujú, 

ale rezervačku títo rozmaznaní juniori ešte nemajú. Preto sú k dispozícii pre všetkých 

milovníkov NFO. Cena ? Iste, majú svoju cenu, ale pri serióznom záujme sa určite 

dohodneme :-). 



 

17 august .... konečne sme prekonali kritické obdobie vo vrhoch " V " a " W ". Zatiaľ 

pôsobia jemne, ale vyrastú z nich krásne nórky. Teplo až horúco nám síce veľmi 

neprospieva, ale ja už dohliadnem, aby drobci prosperovali  

05 august .... je síce pravda, že žiadne mačiatko nemá rezervačku ( 90% zrušená 

rezervácia), ale ja verím, že každé z nich si nájde tú svoju rodinku. Ich cenu som musela 

síce okresať, ale mačiatka aj ich maminy dostávajú rovnakú starostlivosť ako v 

minulosti. Za tie roky som sa už vyformovala, ale stále je to namáhavé . To čo robím, 

milujem, ale cítim, že je čas na dlhšiu prestávku a potom sa rozhodnúť o pokračovaní 

stanice. Čím ďalej, tým viac sa stretávam s nepochopením mojej starostlivosti. Viacerí 

nemajú ani šajnu, čo odchov znamená. Ale o tom v inej rubrike.  

Mačiatka sa majú fajn, majú letný " strih " a vrh " T " sa už pomaly posúva k termínu 

kastrácie. To, že ani jedno nejde do ďalšieho chovu, mi vôbec nevadí. Nechcem, aby sa 

niektoré dostalo k chovateľovi, ktorý ignoruje zvýšenú starostlivosť. Viacerí aj tak si 

vyberajú budúce chovné jedince na základe výstavných úspechov rodičov a ja výstavy 

veľmi nemusím. Sú dosť neobjektívne, teda, sú dosť už tzv. rodinkárske. Iste, veľa 

chovateľov so mnou nebudú súhlasiť, ale vidím čo vidím, zvlášť keď je to očividné pri 

hodnotení. No najviac mi vadí, keď posudzovateľ má svoju predstavu o plemene - 

plemeno sa časom trochu zmení a nikto neprihliada na prototyp plemena. Takže, môj 

chov zameraný na pôvodnú NFO je podľa niektorých zastaraný a aj keď mám aj najnovší 

" in " typ NFO na výstavy sa mi aj tak nechce.  

 

23 júl... začnem príjemnejšími správami. VRH " T " - rodinka Kirk je vo výbornej kondícii. 

Jeden väčší mojkoš ako druhý. Niekedy mám málo rúk, aby som všetky naraz vymojkala. 

No vynahrádzam im to spoločnou hrou. Povahovo sú úžasné a Trinity je najväčší 

mojkoš. 

VRH " U " - rodinka Shinseina sa rozkukáva, no z izby sa neodvážil vyliezť ani jeden. 

Keď pustím gang z izby a ich mama ostane v izbe, tak aj oni. Nevadí, sú to ešte drobci.  

VRH " V " - rodinka Velaryon napreduje veľmi dobre. Už sa začínajú stavať na labky a 

keď začujú môj hlas, sú okamžite otočené tým smerom. Pohladenie si všetky užívajú. 

Ešte týždeň - 10 dní a opustia svoju ubykáciu. Pridajú sa k ostatným juniorom.  

VRH " W " - tento vrh nemá ešte meno. Preco ? Lebo prechádza veľmi zložitým, ťažkým 

a smutným obdobím. Narodilo sa ich 8 a teraz na 10ty deň ich života sú už iba 2 

mačiatka. Ich pôrodná hmotnosť bola veľmi malá. Pripisujem to nie len tomu, že ich 

bolo veľa, ale aj tomu, že ich mama v druhom týždni gravidity sa dostala pod narkózu 

(Zvyšok príbehu si neskôr prečítate v rubrike Mačiatka). V každom prípade, drobné 



mačiatka mali veľmi ťažký štart a napriek môjmu úsiliu a starostlivosti, príroda a 

okolnosti sa postarali o budúcnosť tejto mini rodinky. Ešte stále sme však nevyhrali. Aj 

takýto je občas odchov. Je smutný, ale zároveň poučný.  

 

 14 júl .... dnes ťažký deň mala Morganka. Po dvoch dňoch príprav sa dnes poobede 

narodilo 8 chlpáčikov. O jedno sme však prišli hneď ako sa narodilo. Ostatné ešte 

nemajú vyhrané kvôli nízkej pôrodnej váhe. Ani jedno nemá viac ako 85 g. Najbližšie dni 

ukážu silu prírody. Mamina sa stará a ja zas o ňu. Ďalšie info o pár dní. Držte nám palce, 

aby už nedošlo k strate. 

 

05 júl .... 03 júla sa Niobe narodilo 6 rozkošných chlpáčikov..Darí sa im super. Narodili 

sa 3 mačičky a 3 kocúrikovia. Farba : 4x čierne s bielou a 2x modré s bielou. Viac info 

neskôr. 

 

 

 21 jún.... baby boom napreduje presne tak ako to rozhodli maminy. Dokonca je možné, 

že nakoniec bude mamina aj Chiara a tým pádom sa bude môcť uzavrieť tohto ročný 

baby boom. Avšak, ešte musím počkať, či sa zadarilo. Ak áno, konečne budem môcť 

odstaviť Connora - oddýchne si a prestane značkovať - čo mu umožní častejší pohyb 

po dome.  Mamina Syma (vrh T) už tiež sa blíži k aplikácii Suprelorinu a aspoň rok 

nebude trpieť rujou. Čerstvá mamina Penny zvládla svoj prvý pôrod sama (ako viete, 

mňa veľmi nemusí). Ja som ju iba chodila kontrolovať a následne dať do poriadku 

mačence. Penny je prvá moja mačka, ktorá sa ani nedotkla placenty. Ale, nevadí, lebo 

mliečko má veľmi dobré a dosť rýchlo sa aj rozbehla. Našťastie ma nechá postarať sa a 

pohrať sa s jej chlpáčikmi. Krpci už veľmi pozitívne reagujú na moje hladkanie a branie 

do náruče. Čoskoro to rozbalí aj Niobe. Podľa bruška tam zrejme viac ako 4 bábätká 

nebudú. No Morganka teda - tá už teraz vyzerá ako súdok. Ja dúfam, že nebude ako jej 

mama. Tá mala aj 8. No nechajme sa prekvapiť. S určitosťou viem, že ich tam má 

minimálne 5. Chiara by mala v nedeľu končiť 2 týždeň. Takže ešte musím čakať 2 - 3 

týždne, aby som mohla zhodnotiť, či je čas , aby Connor dostal Suprelorin. Na konci 

dnešného statusu, by som Vám rada pripomenula, že najviac fotiek, videí a informácii 

získate na facebookovom profile Thor diamond SK .  

 

14 jún .... a je to tuuuuu :) Penny sa dnes v noci narodili malé chlpaté guličky. Nooo, 

guličky, skôr valibuci v počte 3 . Viac info neskôr :) 



 

12 jún ...  hm, najprv info o nastávajúcej mamine Penny : dnes je Penny 63 dní gravidná. 

Deň "D" sa blíži. Pôrodnica pripravená, už len čakať.... No a čo sa týka Morganky - tak tá 

dnes absolvovala USG a drobci sa majú výborne. V prvej polovici júla sa môžeme tešiť 

na ďalších chlpáčov. 

 

30 máj .... človek mieni, no príroda všetko mení. Stalo sa niečo, v čo som vôbec 

nedúfala. Ako som písala, moja Morganka nie a nie stať sa maminou. Keď dorazila ruja 

skúsila som ešte posledný krát pustiť ju k Joeovi. Sledovala som ich cez kameru pár 

hodín a bola som z toho dosť rozladená, lebo Morganka stále ľahala na bok. Ja viem, že 

aj takto môže dôjsť ku krytiu, ale viac ako rok to bolo stále neúspešné. Tak ako som 

písala, plán bol Morganku vykastrovať a pokúsiť sa ju spojiť s Thorom (aby nebol sám). 

Ešte sa mi nestalo, aby mačka po " úspešnom " krytí mala ešte ruju. Morganka ju mala 

ešte 4 dni. To ma presvedčilo, že návšteva u Joea bola opäť neúspešná a tak som ju 

objednala na kastráciu. V deň kastrácie sa však stal zázrak. Zistilo sa, že Morganka je v 

požehnanom stave. Bude musieť byť pod neustálou vet kontrolou, ale po dnešnom 

ultrazvuku vieme, že je všetko v najlepšom poriadku.  

            ..... mačiatka Vrhu T rastú a sú zvedavé na všetko čo sa okolo nich deje. Lozia už 

na také miesta, že niekedy mám čo robiť , aby som nehíkala :)))) Drobci v sobotu (01.06) 

oslávia 6 týždeň svojho života a týmto dňom začína veterinárna starostlivosť. Dostanú 

prvú dávku odčervovacej pasty a už dokonca máme dátum prvého očkovania proti 

infekčným chorobám a chlamýdiám. 

            ..... Penny Speed už hrdo ukazuje svoje bruško. Jún sa blíži a 12 jún tu bude 

rýchlejšie, ako sa stihnem nadýchnuť. Teším sa na drobčekov a zároveň aj na to, že nás 

potom  čaká oddych. Žiadne hormóny, žiadne klbčenie. Oooo no jasne, ešte je tu Chiara. 

Chiara akosi nemá chuť na mačiatka. Ale, kto vie. Ona máva tiché ruje. Takže ešte ona a 

potom Connor bude mať kľud , prestane značkovať - a na toto sa teším asi najviac :)))) 

 

21 máj .... mačiatka z vrhu Kirk "T" sa majú super. Krásne napredujú a už teraz dávajú 

na javo, že to s nimi nebude vôbec ľahké :))))))  

.......bohužiaľ Morganka nakoniec nie je maminou a už ani nebude. V najbližších dňoch 

podstúpi ovarioktómiu a budeme uvažovať či ostane v rodine Thor diamond. Morganka 

je mojkavá, no ostať s odchovom nemôže, lebo kitten krmivo jej až veľmi chutí a v 

budúcnosti by nekontrolovane priberala. Preto sa pokúsim spojiť ju s Thorom (áno, to je 

ten, čo je momentálne sám, lebo keď nemá náladu stáva sa z neho bitkár) a keď ju 

prijme, ostane v rodine. No ak nie, Morganka pôjde do nového domova, kde bude 



spokojná a hlavne zdravá. Morganka má tendenciu priberať a preto potrebuje iný 

prístup. Tak držte palce nech ju Thor prijme 

......tvrdohlavá Penny zatiaľ nepoľavila, ale skontrolovať sa nechá. Ja verím, že v spojení 

s Connorom budú mačiatka mojkoši. Apropo, Penny je prvá z môjho odchovu čo mňa 

neakceptuje. Príde dcéra a Penny je milá, takže jej vadím ja. A možno ju zmení pôrod. 

Bolo by mi  ľúto jej v konečnom dôsledku hľadať novú rodinu, ale chcem nech je 

spokojná. Čas ukáže ... Penny by sa mala stať maminou po 12.06.24. 

 

24  apríl .... drobčekom sa darí perfektne. Pre túto dobu najviac info a hlavne foto vrhu T 

nájdete na fb Thor Diamond SK . 

 

21 apríl.... a je to tu. Včera 20 apríla sa ráno o 6:30 hod narodilo prvé mačiatko z vrhu 

T.  Narodilo sa 5 krásnych kópií Symphonie a Connora. No pomer je 1 : 4 :)))))) Dievčatá 

tentoraz vyhrali. Trojčatá mi zatiaľ dávajú zabrať, aby som ich rozoznala.  Viac 

informácii čoskoro. 

 

 

17 apríl .... pomaly, ale isto sa blíži hodina H a Syma bude maminou. Morganka sa 

krásne zaokrúhľuje a u Penny to tiež vyzerá nádejne. Pre ťažkú ruju budúci mesiac 

navštívi Niobe Heydaya. Potom Heyday bude oddychovať pomocou čipu Suprelorin. No a 

v hre je ešte Chiara, ale jej sa do materstva veľmi nechce. Keď prebehne celý chovny 

program 2024 , nastane obdobie kľudu. Možno aj celý jeden rok. 

 



 

11 apríl ... Rhaella akosi si nevie nájsť svoje nové doma. S názorom - bude si ťažšie 

zvykať ako 4 mesačné mačiatko - jednoznačne nesúhlasím. Ja viem, že sa opakujem, 

ale musíme myslieť na povahu mačky a nie vek. Rhaella je nádherná z vonku aj z vnútra. 

Čím ďalej, tým viac sa podobá na svojho otca Heydaya      

.....veru, Penny je ťažšia povaha, ale skôr si myslím, že jej niečo vadí. Síce pred pár 

dňami som chcela, aby odišla do nového domova. Ale je fajn mať priateľov, ktorí sa tiež 

venujú správaniu mačiek. Po diskusiách a potvrdení mojich možných riešení, som sa 

rozhodla : zmeniť Penny prostredie a dovoliť jej byť mamou. Teraz mám k nej bližšie, 

ako  keď bola vo väčšej skupine. Čas ukáže, či som sa rozhodla správne. 

 

05 apríl ..... tak a predsa Rhaegar si našiel novú rodinu, kde sa bude mať fantasticky. 

Dnes konečne odchádza a ja sa teším spolu s ním. Ešte nech Rhaellka nech má takéto 

šťastie. No a samozrejme aj Penny. Aj keď u nej dúfam, že ju bude chcieť niekto do 

ďalšieho chovu, aj keď dlho čakať nebudem. Po ďalšej ruji ju dám kastrovať, teda ak 

dovtedy neosloví nejakého chovateľa. 

 

04 apríl .... Rhaella a Rhaegar ešte stále čakajú na nové domovy. Nemyslím si, že by bol 

problém v ich cene. Skôr by som to prirovnala k tomu, že si niektorí myslia toto : budú 

si ťažšie zvykať na nový domov ako mladšie mačence. A práve toto nie je pravda. Od 

nás odchádzali mačence v rôznych vekových kategóriách, dokonca aj dve dospelé mačky 

a všetko prebehlo v pohode. Musíme si uvedomiť, že nie je dôležitý vek mačky, ale ako 

sa k nej budeme správať my, čo všetko jej môžeme poskytnúť, ako jej to poskytneme a 

čo je najdôležitejšie : koľko lásky a pozornosti sme ochotní investovať. Každý sa 

snažíme pre svoje mačky urobiť maximum a preto dávam do pozornosti, že nový 

domov si začala hľadať aj Penny Speed by Thor diamond*SK . Viac info o Penny - 

rubrika Voľné mačiatka.  

 

28 marec .... síce len nedávno sme oznámili, že sa rozrastieme okolo 15 apríla , tak to 

vyzerá, že budeme pokračovať ďalej a to 15 mája :))))) Keď som púšťala Morganku ku 

frajerovi Joeovi (Heyday), tak som jej povedala : keď tento rok nepustíš k sebe Joea, 

pôjdeš na kastráciu a nebudeš maminou. Minulý rok podobnú "vyhrážku" odignorovala, 

aj keď nevyhrážala som sa jej kastráciou :))))))) iba tým, že frajera neuvidí pol roka :)))))  

Rhaella a Rhaegar ešte stále čakajú. Každého zaujíma iba ich cena. Nikto sa neopýta na 

ich povahu, ako,čo, prečo ...žiadne iné otázky. Iste, Rhaellka pôsobí svojou úžasnou 

farbou a výrazom tváre ako čertica. No je to šidielko, dokonca veľmi zvedavé šidielko. 



Rhaegar je elegantný červený kocúrik, ktorý na rukách je ako handrová bábika (ovšem 

keď má náladu a platí to iba na mňa ). Poniektorí sa obávajú k ich integrácii do rodiny. 

Nechápem prečo . Aj 4 mesačné mačiatko môže mať problémy na začiatku v novej 

rodine. Myslím, že je dôležitá taký čas povaha mačky a odkiaľ pochádza. No akceptujem 

názor, že radšej vziať 4 a pol mesačné mačiatko ako 7 mesačné. No moje skúsenosti s 

nórkami sú našťastie iné a pozitívne.  

 

 15 marec ..... napriek tomu, že Rhaella a Rhaegar robia radosť ešte stále nám, nedá mi 

neoznámiť očakávanú novinku : o 4 týždne sa rozrastieme a moja Syma (CH' 

GR*Elvenstar's Symphonia) bude opäť maminou. Rolu otca sa zhostil Connor Maximus 

by Thor diamond*SK. Je to opakované krytie a tejto dvojice už možno aj posledné.  

 

 14 marec .... a je to tu. Rhaena, Rhaenyra, Shelly, Rickon a tak to vyzerá, že už aj Sírius, 

sa veľmi úspešne zabývali v nových rodinách. Už iba čierna tigrovaná Rhaella a červený 

mramorovaný Rhaegar čakajú na tú svoju rodinu.  

 

28 február .... povedzme si, čo je podstatné, keď si domov priveziete nové mača - 

mačku. V prvom rade, dať jej čas. Je aj rozdiel, že či je jediná v domácnosti alebo máte 

ešte aj iné mačky. Najpodstatnejšie je to, že rešpektujeme povahu mačky. Je rozdiel 

správania mačky v rodnej rodine a v novej rodine. Jednoducho povedané, môžeme mať 

očakávania, ale nový prírastok do rodiny si sám určuje čo, kedy a ako. Rozhodne sa 

neoplatí na mačku tlačiť ku mojkaniu, k hladkaniu a podobne. V neposlednom rade, by 

ste mali počúvať rady chovateľa. 

 

22 február... zas a znova čítam o zatúlaní sa mačiek, aj keď pri veľkých plemenách ako 

sú nórky, maine coony alebo ragdoly, to môžu byť aj krádeže. Krádež je aj odchyt na 

ulici a nehľadať pôvodného majiteľa. Samozrejme, nálezca to musí chcieť zistiť a 

pôvodný majiteľ mačku začipoval a dal zapísať do registra. Pár mesiacov, možno aj 

niečo vyše roka, som sledovala na sociálnej sieti jedného krásneho kocúra. Podobal sa 

na môjho Connora. Jeho majiteľka dosť často ukazovala jeho priebeh života. Kocúr bol 

evidentne spokojný, nosil do domu úlovky (toto by som ja nemohla znášať, zvlášť keď 

by mi doniesol vtáčika) . Spočiatku sa pohyboval iba po záhrade. Neskôr začal 

navštevovať susedov. Poznali ho, takže ak to bolo potrebné, doniesli ho domov. Lenže 

nastal deň, keď nádherný veľký norák domov neprišiel. Doteraz nevedia, čo sa s ním 

stalo. Ked zmizol, akurát prekročil dospelosť. Podobná realita sa deje, bohužiaľ veľmi 

často. Dôvod, že prečo sa stratil, môže byť akýkoľvek...no hlavný aktér tejto tragédie je 

predovšetkým jeho človek, jeho majiteľ. Slová " on sa pýta vonku " alebo "je tak šťastný, 



keď je vonku" , sú len prázdne reči, ospravedlnenie pred sebou samým. Potom keď 

chlpáč zmizne, nechápeme prečo sa to stalo, veď bol na svojej záhrade taký šťastný. 

Prečo mal potrebu ísť mimo svojej záhrady ? Odpoved je veľmi jednoduchá : niečo ho 

zaujalo a on za tým išiel. Vždy hovorím, že keď mačku niečo zaujme, klapky na očiach 

zaklapnú a ona za tým slepo ide. Pamätám si, keď som ešte len začínala a rozmýšľala 

inak ako dnes. Vtedy som moju Mony naučila na postroj a vôdzku. Na voľno by som ju 

nenechala ani vtedy ani dnes. Všetko bolo fajn, pokým nezačala loviť vtáka. Našťastie 

flexi vodítko nebolo príliš dlhé, lebo odrazu sa Mony ocitla na plote, vo výške 1 a pol 

metra.. Ešte pol metra a kľudne sa mohla prehupnúť na druhú stranu. Vták našťastie 

odletel a ona iba na mňa pozerala, akoby nechápala, ako sa tam dostala. V ten deň sa 

ešte "pohrala" s lietajúcim hmyzom a jej výlet skončil so včelím žihadlom v nose. To bol 

jej posledný výlet.  

 

20 február... to akože vážne, to dokedy budem dookola vysvetľovať, že mačka má byť 

buď vonku alebo dnu. Nie v kombinácii oboch možností. V minulosti som bola šokovaná 

hazardom zdravia nie len mačiek, ale aj rodiny. Ja doteraz dohliadam, aby sa moje 

mačky nedostali do styku v vtáčím trusom vo vonkajšej voliére. Bez predošlej kontroly, 

ani krok. Niektorí si dokonca neuvedomujú, že niektoré patogény môžu doniesť aj na 

svojej obuvi a oblečení. Preto by sa mačky mali vyhýbať vstupným chodbám (alebo 

vyčistiť obuv pred vchodom do bytu ). Ja viem, že ani toto všetko ich nemusí 

ochrániť.  Presne tak, som rozhodená z toho, že ľudia stále berú ako samozrejmosť, že 

mačka patrí vonku  ( ale keď chce, tak aj dnu ).  Samozrejme, nech si každý robí ako 

chce, no najlepšie je, keď mačka ochorie a hneď sa útočí na chovateľa, že predal choré 

zviera. Alebo , že predal zviera náchylné na choroby.  Niektorí sú schopní sťažovať sa aj 

po pol roku života v novej rodine. Toto prežívajú moji priatelia chovatelia a preto ja 

každému hovorím, že preferujem interiér. Nórka potrebuje podnety, ale nemusia to byť 

práve vtáčie výkaly alebo rastliny, ktoré rastú na záhrade a môžu byť pre mačku toxické. 

Nebudem rozpisovať čo hrozí mačke , no myslime na to, že niektoré parazity a choroby 

sú prenosné aj na človeka. Hláška : veď je to lesná mačka, tak prečo ju držať v interiéri ? 

Tak toto budem opakovať stále a dookola : nórka predovšetkým potrebuje svojho 

človeka, ktorý sa jej bude venovať. Nechá ju, aby mohla zdieľať jeho činnosť. Sú 

povahy, ktoré si vyžadujú mojkanie a pobyt na rukách. Väčšina však preferuje iba 

blízkosť svojho človeka. Väčšinu dňa aj tak prespí, predrieme. Niekedy sú  ako malé deti 

:-) Zobudia sa, najedia, na wecko a šup zas spinkať :-))))) Čím sú starší, tým sú lenivejší, 

no aj tak si prídu pre pohladenie . Preto ja rodiny vyberám, lebo radšej nech bývajú u 

mňa ako keby sa im malo vonku niečo stať : krádež, zatúlanie, smrť pod kolesami 

auta... 

 

  17 február .... zase mi to chceli urobiť. Chiara a Connor sa rozhodli zase všetko robiť 

na tajnáša. Ale ja som im na to prišla :)))))) Takže, vec sa má tak, že Chiara je s veľkou 



pravdepodobnosťou v očakávaní malých chlpáčikov. Mal by to byť + - 4 týždeň. Všetky 

príznaky má, tak počkáme ešte 2 týždne a keby to bolo potrebné, pôjdeme na sono.  

 

12 február .... tak sa opäť rozbiehame. V týchto dňoch prebehlo opakované krytie Symy 

a Connora. Takže, ak dobre rátam, v polovici apríla sa budeme tešiť na malé guličky . 

Chlpáčikovia budú mať kožušteky klasického sfarbenia . Prípadne si môžete pozrieť 

súhrn VRH K.  

 

08 február ....  moje 4 chlpaté guličky, ešte stále čakajú na to svoje pravé "doma". Sú to 

úžasné stvorenia. Bolo by fajn, keby neboli jedináčikovia v novom domove, ale nie je to 

podmienka. Ja vidím ako fungujú moje tri gangy a niekedy nevychádzam z úžasu. Iste, 

sú jedinci, ktorý si určili pravidlá - napríklad Thor, boss prvého gangu : Thor neznáša v 

gangu kocúrov od cca jedného roka, aj kastrátov. Prenasleduje ich a šikanuje, pokým ja 

nevymyslím ako to vyriešiť. V konkrétnom prípade išlo o Neoa, ale našťastie jeho 

babička Mony ho prijala do svojho gangu. Joeovi sa to spočiatku nepáčilo a Max mu tiež 

dosť často pripomínal, že kde je jeho miesto. Teraz je to už v poriadku. V tomto gangu 

má hlavné slovo Mony, takže chlapci sa museli prispôsobiť. V treťom gangu  je boss 

Connor a kedže on má skúsenosti so svojim otcom Thorom (2 x ho strašne zbil ), 

predpokladám , že kocúra vedľa seba nestrpí. Myslím tým kastráta.  Ale ku Chiare a 

Syme je gentlamen . 

   

24 január .... teším sa, že moja bývalá chovná mačička Janet Fraiser alias Freya si pôjde 

užívať zaslúžený oddych a o rok dôchodok, ku svojej dcére Ginny Fairy do od nás 

ďalekej Prahy. Takýto kľud si zaslúži. Bola výborná parťáčka, vždy vedela čo chce. 

Výborná mamina. Veľmi výrazná osobnosť v gangu. Iste, bude mi chýbať. Bola v poradí 

štvrtá mačka, ktorá prišla k nám a stala sa súčasťou chovného programu. O 2 dni ju 

vyprevadím s prianím ešte dlhého života, ale hlavne spokojného života. 

 

22 január .... a je to tu, mačiatka začínajú opúšťať rodný domov a sťahujú sa do nových 

domovov. Urobil tak už Simba Magic a Rickon Stark. O pár dní odchádza Shelly Magic. 

Budúci chovný kocúr fešák Sírius Magic odíde do zahraničia až v marci, takže si ho ešte 

užijem :). No ostatné si musia ešte počkať na tú pravú rodinu. Dievčatá Rhaena a Rhaella 

už podstúpili aj ovarioktomiu. Ale napriek tomu vládne pohoda. Tá pravá rodina sa 

objavý ten pravý čas, ako vždy. Možno ste to vy :) 

 



 

 

 

 

 

 

 


